
Overzicht toezeggingen 

Toezeggingen Onderwerp Tekst PFH stand van zaken Afgedaan Termijn afdoening Behandelend ambtenaar

23-1-2019 Derde kwartaalrapportage Sociaal Domein Bij agendapunt 6, Kwartaalrapportage Sociaal Domein, zegt wethouder de heer 

Oskam toe dat het onderwerp startbudget voor nieuwkomers zal worden 

geagendeerd tijdens een volgende commissievergadering. Het college zal een 

memo opstellen ter voorbereiding op de bespreking van dit onderwerp in de 

commissie.

Odd Wagner Deze toezegging betrekken we graag bij de voorbereiding op de nieuwe wet inburgering. Deze nieuwe wet biedt gemeenten meer 

handvatten om sturend te zijn in het inburgeringsproces.

Inmiddels is bekend dat de nieuwe wet inburgering uitgesteld wordt tot 1 juli 2021. Nee

Freek de Haas

V

13-2-2019 Nota reserves en voorzieningen 2019 Bij agendapunt 5, Nota reserves en voorzieningen 2019, zegt wethouder de heer 

Knol de heer Doeschot toe om wethouder Nieuwenhuizen op te roepen om ten 

aanzien van armoedebeleid ook beleid te maken op duurzaamheid.

Inge 

Nieuwenhuizen

Deze toezegging wordt betrokken bij de actualisatie van het armoedebeleid. Het nieuwe beleidsplan Schuldhulpverlening en Armoede is 

geagendeerd in de cie. Samenleving van 10 juni 2020. Duurzaamheid is daarin opgenomen en uitgewerkt als programmadoel 5.
Ja

Freek de Haas

26-6-2019 Verhuurbeleid van het Evertshuis Bij agendapunt 7, Reactie college op bijdrage fracties in eerste termijn, zegt 

wethouder de heer Smits toe dat hij voor de bespreking van de begroting zal 

terugkomen op het verhuurbeleid van het Evertshuis.

Odd Wagner Er is een onderzoek naar de exploitatie van het Evertshuis aangekondigd. Het verhuurbeleid vormt een van de thema's die binnen dit 

onderzoek voor het voetlichting komt. Ja

Edwin van de Pol

14-10-2019 Gesprek met de ambtelijke organisatie 

organiseren over omvang en werkdruk van 

het ambtelijk apparaat.

Bij agendapunt 4, keuzenotitie begroting 2020-2023, zegt burgemeester Van der 

Kamp de heer Van den Acker toe in het eerste kwartaal 2020 een gesprek te 

organiseren met de ambtelijke organisatie over de omvang en werkdruk van het 

ambtelijk apparaat. 

Christiaan van 

der Kamp

Over 2017, 2018 en 2019 is het aantal fte, medewerkers en externe inhuur organisatiebreed in beeld gebracht en besproken met 

concerncontrol. Ook vanuit O&O is er aandacht voor de gevoelde werkdruk binnen de teams en vindt reeds (tijdelijke) uitwisseling plaats van 

medewerkers over de werkprocessen en realisatie bestuurlijke opgaven. Dit is momenteel goed zichtbaar vanwege de Coronacrisis. In lijn 

hiermee is er extra aandacht voor reintegratie van medewerkers die om wat voor reden dan ook thuis zijn. O&O bereidt op dit moment een 

medewerkerstevredenheidsonderzoek voor waarbij tevens aandacht wordt gevraagd voor de werkdrukbeleving.  Het organiseren van een 

breed gesprek gaat nu niet lukken i.v.m. Corona. De gemeentesecretaris voert continue gesprekken met de medewerkers via Teams om de 

vinger aan de pols te houden.       

Ja

12-1-2020 Oeds Zijlstra

V

14-10-2019  Bij agendapunt 4, keuzenotitie begroting 2020-2023, zegt wethouder Smits 

mevrouw Hertogh toe om een memo op te stellen waarin alle geldstromen 

rondom het Evertshuis inzichtelijk worden gemaakt.

Odd Wagner Memo is verstrekt op 5 maart.

Ja

Edwin van de Pol
V

14-10-2019 Opdrachtnotitie Evertshuis verstrekken aan 

de commissie Bestuur en Financiën

Bij agendapunt 4, keuzenotitie begroting 2020-2023, zegt wethouder Smits de heer 

Westerink toe om de opdrachtnotitie van het Evertshuis te verstrekken aan de 

commissie Bestuur en Financiën. 

Odd Wagner De opdrachtnotitie is verstrekt.

Ja

Edwin van de Pol

V

16-10-2019 Raadsbesluit VvgB van 2012 intrekken Bij agendapunt 5, Beleid voor verlenen verklaring van geen bedenkingen, zegt 

wethouder de heer Van den Heuvel de heer Van Rooijen toe om na te zoeken of 

de keuze om geen actie te ondernemen met betrekking tot de verklaring van geen 

bedenkingenprocedure, strijdig is met de uitspraak van de Raad van State.

Jan Leendert van 

den Heuvel

HHet is een bevoegdheid van de raad om categorieën van gevallen aan te wijzen waarvoor bij voorbaat een verklaring van geen bedenkingen 

geldt. Als daar geen gebruik van kan worden gemaakt dan is er geen strijd met de wet en ook niet met de uitspraak met de Afdeling 

bestuursrechtspraak van de Raad van State.

Tijdens de behandeling van het raadsvoorstel in de commissie Ruimte van 16 oktober 2019 bleek er geen draagvalk voor het aanwijzen van  

categorieën van gevallen waarbij geen verklaring van geen bedenkingen van de raad nodig is. Daarom   wordt nu iedere aanvraag 

omgevingsvergunning, waarvoor een verklaring van geen bedenkingen vereist is, afzonderlijk voorgelegd aan de raad. 

In de vergadering van de raad van 18 december 2019 is het bestaande beleid ingetrokken voor het aanwijzen van categorieën van gevallen. 

Dit beleid was in strijd met de uitspraak van de Raad van State.  Daarmee is de toezegging afgedaan.

Ja

Dirk Lauwers

30-10-2019 Inhuur van tijdelijke krachten tot het 

minimum

beperken

Bij agendapunt 10, Begroting 2020, zegt burgemeester Van der Kamp zegt de heer 

Zuyderduyn toe om te onderzoeken waar binnen het ambtelijke apparaat de 

inhuur van tijdelijke krachten tot het minimum beperkt kan worden.

Christiaan van 

der Kamp

Een van de speerpunten binnen O&O is sturing op de externe inhuur op bestaande en betreffende vacatureruimte. Hier is maximale 

aandacht voor en heeft reeds geresulteerd in een drietal concrete plaatsingen op vacatureruimte. Daarnaast is afscheid genomen van een 

externe inhuur doordat tevens taken herverdeeld konden worden over bestaande teammedewerkers. Alle mutaties hieromtrent zijn vanaf 1-

1-2020 zichtbaar in Motion en de (financiele)effecten over stand van zaken personeelsbudget in relatie tot externe inhuur vindt plaats naar 

concerncontrol die op haar beurt rapporteert naar directie. Daarmee is de toezegging afgedaan.

Ja

27-4-2020 Oeds Zijlstra

30-10-2019 Creëren van breder draagvlak bij contracten 

over

het zwembad

Bij agendapunt 10, Begroting 2020, zegt wethouder de heer Knol de heer 

Zurderduyn toe om meerdere partijen betrekken in de totstandkoming van de 

contracten tussen de gemeente en het zwembad om een breder draagvlak te 

creëren.

Dirk-Jan Knol Er is overleg geweest met de verenigingen over het contract.

Ja

Freek  de Haas

30-10-2019 Organisatie- en beleidsmodel van sport en 

de

Sportvisie tijdens de Kadernota 2021 

bespreken.

Bij agendapunt 10, Begroting 2020, zegt wethouder de heer Knol mevrouw 

Oliwkiewicz toe om het organisatie- en beleidsmodel van sport en de Sportvisie 

tijdens de Kadernota 2021 te bespreken.

Dirk-Jan Knol De concept Sport- en beweegvisie en uitvoeringsagenda Kom in Beweging is opinierend behandeld in commissie Samenleving op 18 maart 

2020. Het nieuwe Sportbeleid en -organisatie wordt naar verwachting behandeld in de commissie Samenleving van 16 september 2020.

Ja

Lizet Keyzers



20-11-2019 RIB over Implicaties rapport SCP over 

Participatiewet en bestuurlijke acties

Bij agendapunt 6, derde kwartaalrapportage sociaal domein, zegt wethouder 

mevrouw Nieuwenhuizen toe dat zij een raadsinformatiebrief of memo zal wijden 

aan de implicaties van het rapport van het SCP over de Participatiewet en aan de 

bestuurlijke acties die moeten worden ondernomen.

Inge 

Nieuwenhuizen

Met raadsinformatiebrief nr. 35 uit 2020 is de raad geinformeerd over de duiding van het rapport van het SCP.

Ja 20-12-2019

Freek de Haas/Jip Nolten

27-11-2019 Afhandelen lopende WOB verzoeken Dossier 

Huisvesting arbeidsmigranten

Bij agendapunt 9, Feitenrelaas arbeidsmigranten, zegt burgemeester de heer Van 

der Kamp de heer Zuyderduyn toe om de lopende WOB-verzoeken omtrent het 

dossier Huisvesting arbeidsmigranten zo snel mogelijk af te handelen.

Christiaan van 

der Kamp

Alle WOB-verzoeken zijn afgehandeld.

Ja 26-1-2020

Patrick Steenaart

27-11-2019 Vertrouwen herstellen klachtindiener bij NO Bij agendapunt 9, Feitenrelaas arbeidsmigranten, zegt burgemeester de heer Van 

der Kamp mevrouw Oliwkiewicz toe, naar aanleiding van de klacht bij de Nationale 

ombudsman, om er alles aan te doen om het vertrouwen te herstellen en het 

gesprek te zoeken met de klachtindiener.

Christiaan van 

der Kamp

De burgemeester heeft twee gesprekken gevoerd met betrokkene. Daarmee is er voldoende basis gelegd om met elkaar verder te gaan.

Ja 25-2-2020

Nadia Aarbiou 

27-11-2019 Discussie over geheimhouding Bij agendapunt 9 Feitenrelaas Huisvesting Arbeidsmigranten doet mw. Els 

Oliwkiewicz (CU) een oproep aan het college om o.a. helderheid te verschaffen 

over het wel of niet opstellen van een gedragslijn naar de inwoner die n.a.v. de 

afhandeling van zijn WOB verzoek de officiële klachtenprocedure had doorlopen. 

De communicatie in het openbare collegebesluit en de brief naar de inwoner was 

volgens haar niet éénduidig.

Christiaan van 

der Kamp

De burgemeester heeft twee gesprekken gevoerd met betrokkene. Daarmee is er voldoende basis gelegd om met elkaar verder te gaan.

Ja 25-2-2020

Wout Nomen

27-11-2019 Evaluatie verkeerscasuïstiek  delen met raad 

en een brede discussie voeren over verkeer.

Bij agendapunt 6, naar aanleiding van ingekomen stuk 119, zegt mevrouw 

Nieuwenhuizen de heer Kersbergen toe het rapport omtrent de evaluatie van de 

verkeerscasuïstiek te delen met de raad en om daarover een brede discussie te 

voeren over verkeer.

Inge 

Nieuwenhuizen

Rapport  omtrent de evaluatie van de casuïstiek Reewal t.z.t. delen met de raad. Dit rapport wordt in juni afgerond.

25-2-2020

Elmar / Jan de Vries

27-11-2019 Schriftelijk beantwoorden vragen over

Raamovereenkomsten Verpakkingen

Bij agendapunt 7, Raamovereenkomsten Verpakkingen, zegt wethouder de heer 

Oskam de heer Weerheim toe de schriftelijke antwoorden voor vrijdag 29 

november 2019 te sturen.

Kees Oskam 28-11 zijn de vragen beantwoord.

Ja

Martijn Haasbeek
V

27-11-2019 Gevolgen verlaging maximumtarief 

mantelzorgers in PGB in kaart brengen bij 

volgende kwartaalrapportages Sociaal 

Domein

Bij agendapunt 5, WMO-verordening, zegt wethouder de heer Smits de heer 

Kempeneers toe om de gevolgen van de verlaging van het maximumuurtarief voor 

mantelzorgers in het persoonsgebonden budget in kaart te brengen en bij de 

volgende kwartaalrapportages Sociaal Domein te verstrekken.

Kees Oskam Bij de volgende kwartaalrapportages Sociaal Domein te verstrekken

26-3-2020

Angelique Albers

4-12-2019 Brief mw Pieterse mbt het 

burgermeetnetwerk in

college bespreken en uitkomst delen met 

raad

Bij agendapunt 3, presentatie over Schiphol, zegt wethouder de heer Van den 

Heuvel toe dat hij de brief van mevrouw Pieterse aangaande het 

burgermeetnetwerk in het college zal bespreken en de uitkomst hiervan zal delen 

met de raad.

Jan Leendert van 

den Heuvel

Voor een bijdrage aan het burgermeetnetwerk moet een voorstel aan de raad worden gedaan via de Burap in juni 2020. In principe is er wel 

een positieve grondhouding. 
Nee 3-3-2020

Barbara Drost

4-12-2019 Cijfers over de behoefte aan 

starterswoningen en

levensloopbestendige woningen aan raad 

leveren

Bij agendapunt 3, presentatie over Plan Waarder, zegt wethouder de heer Oskam 

toe dat hij de cijfers over de behoefte aan starterswoningen en 

levensloopbestendige woningen aan de raad zal leveren.

Kees Oskam Dit is afgehandeld met de behandeling van de  Discussienota Woonvisie tijdens de Algemene Commissievergadering op 13 mei 2020.

Ja 3-1-2020

Dorus van Deursen/Pieter 

van Haeften

11-12-2019 Op- en aanmerkingen over de stavaza van de 

motie

Bestuursstijl ophalen & opnieuw agenderen

Bij agendapunt 8, debat over motie Bestuursstijl, zegt burgemeester de heer Van 

der Kamp de heer Tijssen toe om bij alle fractievoorzitters op- en aanmerkingen 

over de stand van zaken van de motie Bestuursstijl op te halen en het resultaat 

daarvan in de commissie Bestuur en Financiën te agenderen. 

Christiaan van 

der Kamp

Dit wordt opgepakt in het kader van de motie en is daarmee afgedaan.

Ja 10-3-2020

Joost van der Wal/Oeds 

Zijlstra

11-12-2019 Aangepaste zienswijze van de raad voor het 

VRHM opstellen

Bij agendapunt 5, concept regionaalbeleidsplan VRHM 2020-2023, zegt 

burgemeester de heer Van der Kamp de heer Doeschot toe om voor 18 december 

2019 een aangepaste zienswijze van de raad voor het VRHM op te stellen, waarin 

de bovenregionale afstemming, de samenwerking met de politie en de 

waterschappen en hoe de terugkoppeling van het beleidsplan zal worden 

uitgevoerd, worden toegevoegd en deze zienswijze in het RIS te plaatsen.

Christiaan van 

der Kamp

Zienswijze is opgesteld en opgenomen bij raadsstukken van 18-12-2019.

Ja 10-3-2020

Louis van Wijk Judith van 

Donselaar

11-12-2019 Mogelijkheid voor een dynamisch document 

voor de

moties met de griffie bespreken

Bij agendapunt 8, debat moties, zegt wethouder de heer Knol de heer De Heij toe 

om de mogelijkheid voor een dynamisch document voor de moties met de griffie 

te bespreken. 

Dirk-Jan Knol Wordt met dit overzicht aangeboden.

ja 10-3-2020

Petra Timmermans/Marloes 

van Vliet

11-12-2019 Belastingtermijnen: mogelijkheid voor het 

innen in

12 termijnen onderzoeken

Bij agendapunt 7, debat over de belastingtermijnen, zegt wethouder de heer Knol 

de heer Rijkaart toe om onderzoek te doen naar de mogelijkheid voor het innen in 

12 termijnen en deze resultaten voor te leggen aan de BSGR en de commissie 

Bestuur en Financiën. 

Dirk-Jan Knol Afgedaan met verstrekken memo op 4-3-2020.

ja 10-3-2020

Ron Koedood

V

11-12-2019 Integraal plan voor de sportveldencapaciteit Bij agendapunt 3, Verplaatsing hockeyveld van Bodegraven naar Reeuwijk, zegt 

wethouder de heer Knol verschillende commissieleden toe om met een integraal 

plan voor de sportveldencapaciteit te komen. Verder zal hij in januari met 

aanvullende informatie komen over de noodzaak van een derde hockeyveld en de 

trends in de ledenaantallen van de verschillende verenigingen.

Dirk-Jan Knol Capaciteit sportvelden geagendeerd commissie Samenleving van 13 mei 2020.

Ja 8-6-2020

Lizet Keyzers

V

11-12-2019 Werking van het mechanisme Dorpsteams 

evalueren

Bij agendapunt 10, ingekomen stuk 117, zegt wethouder de heer Oskam de heer 

Tijssen toe om de werking van het mechanisme Dorpsteams te evalueren en dit te 

agenderen in de commissie Bestuur en Financiën.

Kees Oskam Memo over het functioneren van de Dorpsteams wordt binnenkort verstrekt om te agenderen.

10-3-2020

Peter van Boggelen

11-12-2019 Herziene onderzoeksvraag voor Evertshuis,

uitvoerder vh onderzoek & kosten

Bij agendapunt 9, Onderzoeksvraag Evertshuis, zegt wethouder de heer Smits de 

heer Tijssen toe om de herziene onderzoeksvraag voor het Evertshuis, de 

uitvoerder van het onderzoek en de kosten daarvan schriftelijk aan de commissie 

aan te leveren en te bespreken in de commissievergadering van januari 2020. 

Odd Wagner Uitgezet bij Edwin van de Pol. Op commissieagenda van 15 -1-2020.

ja 10-1-2020

Edwin van de Pol



8-1-2020 Overlast Wilhelminastraat agenderen voor 

een commissievergadering

Bij agendapunt 1, Inspraak, zeggen griffier en voorzitter mevrouw Van Dijk toe om 

naar aanleiding van de inspraak over de overlast in de Wilhelminastraat, de 

kwestie te agenderen voor een commissievergadering.

Christiaan van 

der Kamp

Geagendeerd in cie. Bestuur en financiën van 8 april 2020

Ja

Roland Karstens

8-1-2020 Oplegnotitie klimaatadaptatie naar raad Bij agendapunt 2, Presentatie Klimaatadaptatie, zegt wethouder de heer Oskam de 

raad toe om met een oplegnotitie over het onderwerp klimaatadaptatie naar de 

raad te komen. Bij het opstellen van de oplegnotitie zal rekening gehouden 

worden met de gestelde vragen op de inspraakavond.

Kees Oskam Afgedaan met RIB nr. 21 op 5-3-2020.

ja

Luc Ettema

15-1-2020 Kruimelprocedure bespreken 4.    Bij agendapunt 6, Gespreksnotitie vervangende nieuwbouw stichting Siloah, 

zegt wethouder de heer Oskam mevrouw Castelein toe om in de commissie 

Ruimte de kruimelprocedure in het algemeen te bespreken. 

Jan Leendert van 

den Heuvel

Dit wordt meegenomen bij de presentatie over de Omgevingswet en participatie op 14 oktober 2020.

Ja

Herman Geers, Petra 

Timmermans

15-1-2020 Siloah - definitieve cijfers uitbreiding 

verstrekken

5.    Bij agendapunt 6, Gespreksnotitie vervangende nieuwbouw stichting Siloah, 

zegt wethouder de heer Oskam mevrouw Castelein toe om de definitieve cijfers 

voor de uitbreiding van Siloah schriftelijk te verstrekken. 

Kees Oskam Beantwoording verstrekt.

ja 4-2-2020

Herman Geers
V

15-1-2020 Themaavonden 'Toegang' en 

'Jeugdbescherming' organiseren

1.    Bij agendapunt 6, Proces Sociaal Domein, zegt de heer Tijssen de commissie 

toe dat er twee avonden georganiseerd gaan worden rondom de sporen ‘toegang’ 

en ‘jeugdbescherming’ en dat er op korte termijn duidelijkheid verschaft zal 

worden wanneer deze avonden plaatsvinden.

Odd Wagner Loopt, i.o.m. commissievoorzitters over de planning. Marco vd Zwam, Meltem 

Karabulut
V

15-1-2020 Organiseren avond over het inkoopmodel 

i.v.m. Proces Sociaal Domein

2.    Bij agendapunt 6, Proces Sociaal Domein, zegt wethouder de heer Smits, de 

heer Van Meijeren toe om in het najaar van 2020 een avond te organiseren over 

het inkoopmodel, waar hij verschillende ervaringsdeskundigen uit andere 

gemeenten voor zal uitnodigen.

Odd Wagner Is gepland op 18 november 2020.

ja 15-10-2020

Niek Bouman

15-1-2020 Verkoop en huren Evertshuis meenemen 1.    Bij agendapunt 5, onderzoeksvraag Evertshuis, zegt wethouder de heer Smits 

mevrouw de Vries toe om de verkoop van het Evertshuis en het Evertshuis te 

huren als suggestie mee te nemen.

Odd Wagner Dit is meegenomen.

ja

Edwin van de Pol

15-1-2020 Wonen als externe aanwerdbaarheid 

Evertshuis meenemen

2.    Bij agendapunt 5, onderzoeksvraag Evertshuis, zegt de heer Smits de heer 

Mattiesing toe om wonen bij de externe aanwendbaarheid als suggestie mee te 

nemen

Odd Wagner Dit is meegenomen.

ja

Edwin van de Pol

15-1-2020 Beantwording vraag 1 onderzoeksvraag 

Evertshuis aanleveren

3.    Bij agendapunt 5, onderzoeksvraag Evertshuis, zegt wethouder de heer Smits 

de heer Tijssen toe om binnen één maand de beantwoording van vraag 1 van de 

onderzoeksvragen van het Evertshuis aan de commissie te leveren.  

Odd Wagner Dit is op 5 maart verstrekt.

ja

Edwin van de Pol

5-2-2020 Discussie over de vastgelopen woningmarkt 

en de

woonvisie in een commissievergadering

Bij agendapunt 4, Presentatie Woonvisie Tussenstand van zaken, geeft de 

voorzitter aan de suggestie van de heer Tijssen mee te nemen om eerst de 

benodigde discussies over de vastgelopen woningmarkt en de woonvisie in een 

commissievergadering te voeren, alvorens er een Woonvisie opgesteld wordt.

Dirk-Jan Knol Er komt een discussie met de raadscommissie ruimte voordat we de woonvisie  voorleggen in de commissie Ruimte van 13 mei 2020. Na de 

discussie in de commissie van mei ronden we het opstellen van de woonvisie af en ter besluitvorming  voorgelegd aan de raad van juni of 

september. Ja 5-5-2020

Pieter van Haeften

V

5-2-2020 Projecten Gebiedsontwikkeling agenderen 

voor een

commissie

Bij agendapunt 5, Presentatie Projecten Gebiedsontwikkeling, zegt voorzitter de 

heer Otting toe om dit onderwerp te agenderen voor een commissievergadering.

Jan Leendert van 

den Heuvel

Op 5 februari 2020 zijn zowel de tussenstand woonvisie, als de projecten gebiedsontwikkeling toegelicht.

De toezegging kwam voort uit de afspraak om nog een keer terug te komen op de thematiek projecten en woningbouw gezien vragen van 

één van de raadsleden. Dit is ondertussen aan de orde geweest met de discussie notitie over de woonvisie en verder komt dit aan de orde 

komt met de dorpsvisies / toekomstvisie enerzijds, en met het vervolg woonvisie anderzijds. Welke beiden ook met elkaar in verband staan 

en worden gebracht. Daarnaast wordt naar verwachting op 22 juni 2020 het MPG (grondexploitaties) ambtelijk toegelicht.

Daarmee denken wij dat de toezegging goed belegd is.

Ja 5-5-2020

Lizet Keyzers

5-2-2020 Overzicht problemen handhavingsverzoek 

Zoutmansweg 52

Bij agendapunt 2, Inspraak, zegt de voorzitter mevrouw Hertogh toe om naar 

aanleiding van de inspraak over het handhavingsverzoek Zoutmansweg 52 

(Catering Delicious), de raad een overzicht te geven van hetgeen er precies aan de 

hand is.

Jan Leendert van 

den Heuvel

Stukken aan griffier verstrekt 28-2-2020.

ja 6-3-2020

Nelleke Kortekaas

19-2-2020 Hoe is omgegaan met de klacht van dhr. 

Hoogendoorn t.a.v. de Wob-verzoeken

6.    Bij agendapunt 7, vragen aan het college, zegt wethouder de heer Knol 

mevrouw De Vries toe om vraag hoe de gemeente is omgegaan met de klacht van 

de heer Hoogendoorn ten aanzien van de Wob-verzoeken te berichten aan de 

portefeuillehouder en hem te verzoeken deze vraag te beantwoorden. 

Christiaan van 

der Kamp

Afgedaan.

Ja 20-3-2020

Wout Nomen

V

19-2-2020 Zorgvuldig te communiceren waarom het 

buitenbad van zwembad De Kuil zomer 2020 

gesloten is.  

7.    Bij agendapunt 7, vragen aan het college, zegt wethouder de heer Knol de 

heer De Heij toe om zorgvuldig te communiceren waarom het buitenbad van 

zwembad De Kuil zomer 2020 gesloten is.  

Dirk-Jan Knol Afgedaan middels persbericht op 19-2-2020.

ja 20-2-2020

Freek de Haas Edwin van de 

Pol

19-2-2020 Voorrang inwoners Nieuwerbrug op 

woningen achterlaatlocatie Francken

1.    Bij agendapunt 4, Achterlaatlocatie Francken, zegt wethouder de heer Van den 

Heuvel de heer Van Rooijen toe om de projectontwikkelaar mee te geven of het 

mogelijk is dat inwoners van Nieuwerbrug voorrang krijgen op de woningen op 

achterlaatlocatie Francken.

Jan Leendert van 

den Heuvel

Middels RIB nr. 29 beantwoord op 23-3-2020.

Ja 19-5-2020

Lizet Keyzers

19-2-2020 Welke financiële middelen zijn aangewend 

uit het Parkeerfonds

2.    Bij agendapunt 4, Achterlaatlocatie Francken, zegt wethouder de heer Van den 

Heuvel de heer Kersbergen toe om na te gaan welke financiële middelen zijn 

aangewend uit het Parkeerfonds.

Jan Leendert van 

den Heuvel

Middels RIB nr. 29 beantwoord op 23-3-2020.

Ja 20-3-2020

Lizet Keyzers

19-2-2020 Uitzoeken  geheime Grex-bedragen van 

Achterlaatlocatie Francken openbaar 

gemaakt kunnen worden

3.    Bij agendapunt 4, Achterlaatlocatie Francken, zegt wethouder de heer Van den 

Heuvel de heer Tijssen toe om in het college te overleggen of de geheime Grex-

bedragen van de Achterlaatlocatie Francken openbaar gemaakt kunnen worden. 

Jan Leendert van 

den Heuvel

Middels RIB nr. 29 beantwoord op 23-3-2020.

ja 20-3-2020

Lizet Keyzers

19-2-2020 Zo snel mogelijk de benodigde stukken aan 

te leveren aangaande de handhavingszaak 

Catering Delicious.

5.    Bij agendapunt 7, vragen aan het college, zegt wethouder de heer Van den 

Heuvel om zo snel mogelijk de benodigde stukken aan te leveren aangaande de 

handhavingszaak Catering Delicious. 

Jan Leendert van 

den Heuvel

Stukken aan griffier verstrekt 28-2-2020.

ja 20-3-2020

Nelleke Kortekaas

19-2-2020 Zo snel mogelijk aandacht besteden aan het 

belang van vaccineren

4.    Bij agendapunt 7, vragen aan het college, zegt wethouder de heer Oskam 

mevrouw Oskam toe om zo snel mogelijk aandacht te besteden aan het belang van 

vaccineren.

Kees Oskam Vanwege Corona is dit in overleg met de GGD uitgesteld, maar het is in voorbereiding.

Nee 19-4-2020

Sara Does



25-3-2020 Versneld burgerschap: bij Ferm Werk 

doelstelling neer te leggen om in medio 

2021 tot een hogere uitstroom te komen

3. Bij agendapunt 7, Versneld burgerschap, zegt wethouder mevrouw 

Nieuwenhuizen de heer Van Meijeren toe om bij Ferm Werk doelstelling neer te 

leggen om in medio 2021 tot een hogere uitstroom te komen.

Inge 

Nieuwenhuizen

Freek de Haas

V

25-3-2020 Versnel burgerschap: informeren over de 

samenwerking van de verschillende partijen 

(SAM, Ferm Werk en Vluchtelingenwerk) 

4. Bij agendapunt 7, Versneld burgerschap, zegt wethouder mevrouw 

Nieuwenhuizen de heer Doeschot toe om de raad te informeren over de 

samenwerking van de verschillende partijen (SAM, Ferm Werk en 

Vluchtelingenwerk) en om daarbij de evaluatie van het functioneren van het 

persoonlijk inburgeringsplan te betrekken. 

Inge 

Nieuwenhuizen

Deze vraag wordt meegenomen in het ketenoverleg. In het najaar komen we terug met een update over versneld burgerschap. Freek de Haas

25-3-2020 De kosten van de anterieure overeenkomst  

kleinschalige windmolen  Oosteinde 24 te 

Waarder terugbrengen naar € 2.000,--

1. Bij agendapunt 5, Plaatsen kleinschalige windmolen, Oosteinde 24, Waarder, 

zegt wethouder de heer Van den Heuvel de heer Vergeer toe om de kosten van de 

anterieure overeenkomst voor de kleinschalige windmolen aan Oosteinde 24 te 

Waarder terug te brengen naar € 2.000,--

Jan Leendert van 

den Heuvel

Anterieure overeenkomst aangepast. Inmiddels door initiatienemer ondertekend. 

Ja

Barbara Drost

V

25-3-2020 Overleggen hoe particuliere initiatieven voor 

windmolens worden ingebed in de 

Regionale Energie Strategie.

2. Bij agendapunt 5, Plaatsen kleinschalige windmolen, Oosteinde 24, Waarder, 

zegt wethouder de heer Van den Heuvel mevrouw Jonker toe om met wethouder 

de heer Smits te overleggen hoe particuliere initiatieven voor windmolens worden 

ingebed in de Regionale Energie Strategie.

Jan Leendert van 

den Heuvel / 

Kees Oskam

Gesprek is gevoerd door wethouder Smits. Kleinschalige windmolens kunnen niet in de RES ingebed worden. Dit wordt opgepakt via lokaal 

beleid.
Ja

Iris van der Doelen

V

8-4-2020 Handhaven bij overnachten van 

arbeidsmigranten langs de weg

Bij agendapunt 6, Wijziging APV (11e wijziging), zegt burgemeester de heer Van 

der Kamp mevrouw Jonker toe om de mogelijkheden na te gaan voor de 

mogelijkheden voor het handhaven bij overnachten langs de weg van 

arbeidsmigranten en het beboeten van werkgevers.

Christiaan van 

der Kamp

Je kunt op persoon alleen de overtreder zelf beboeten. Dus de chauffeur. Niet de werkgever erachter. Die pleegt immers de overtreding niet. 

Met andere woorden het beboeten van werkgevers voor een overtreding van de chauffeur kan niet direct, maar het team economie wordt 

gevraagd om dit op te pakken met het OPBR en collectief de afspraken met werkgevers hierover aan te scherpen. 

Het is aan de Inspectie voor Leefomgeving & Transport (ILT) om te handhaven op het zogenaamd cabinekamperen. Het is verboden om in je 

vrachtwagen te overnachten op de openbare weg. Cabinekamperen is tijdens de normale wekelijkse rusttijd verboden. In principe bezoeken 

de chauffeurs het bedrijventerrein voor een specifiek bedrijf. 

Ze moeten wachten tot ze kunnen laden of lossen. Dat bedrijf zou kunnen zorgen voor een parkeerplek op het eigen terrein, of bijv. het 

openstellen van de kantine. Of nog mooier: voor het gezamenlijk ontwikkelen van een dergelijke plek.De laatste info is gaat over de 

herinrichting van Groote Wetering 1 en 2, namelijk dat de gemeente voornemens is om het parkeren op Groote Wetering 1 en 2 

vergunningplichtig te maken. Daarmee de situatie gelijk te trekken met het parkeren op bedrijventerrein Broekvelden. Daarmee wordt 

parkeren op deze locatie handhaafbaar door de gemeente. Voor onze boa’s betekent dit dat zij niet kunnen handhaven op het 

verblijven/kamperen in de cabine. Zij kunnen alleen handhaven op het parkeren zonder vergunning. Als een vrachtwagen dan een 

vergunning heeft, kan nog steeds niets worden ondernomen tegen het kamperen. 

Ja

Jolanda Fennema Judith 

Ewout

V

8-4-2020 Gesprek met tennisvereniging Slagvaardig 

over moderne lichtkappen rapporteren.

Bij agendapunt 6, Wijziging APV (11e wijziging), zegt burgemeester de heer Van 

der Kamp de heer Tijssen toe om het gesprek met tennisvereniging Slagwaardig 

over moderne lichtkappen aan de raad te rapporteren.

Christiaan van 

der Kamp

We zijn bezig het gesprek in te plannen.

Nee

Jolanda Fennema

8-4-2020 Duurzaamheidslening op website Bij agendapunt 8, Wijziging van de Verordening Duurzaamheidslening Bodegraven-

Reeuwijk, zegt wethouder de heer Knol de heer De Heij toe om de mogelijkheden 

voor het in aanmerking komen voor de landelijke of de gemeentelijke lening 

duidelijk op de website te vermelden.

Dirk-Jan Knol Dit is op de website geplaatst. Toezegging is afgedaan.

Ja

Iris van der Doelen

8-4-2020 Routekaart klimaatneutraal B-R terug laten 

komen in rapport Klimaatadaptatie.

Bij agendapunt 7, Klimaatadaptatie strategie en scenario, zegt wethouder de heer 

Oskam mevrouw Van Dijk toe om de routekaart klimaatneutraal Bodegraven-

Reeuwijk 2035 duidelijk terug te laten komen in het rapport Klimaatadaptatie.

Kees Oskam Deze is opgenomen.

Ja

Iris van der Doelen

15-4-2020 Traceerbaarheid jongeren voor de 

studietoeslag Ferm Werk 2020

1.	Bij agendapunt 4, zienswijze op verordening studietoeslag Ferm Werk 2020,  

zegt wethouder mevrouw Nieuwenhuizen de heer Kempeneers toe dat ze navraag 

gaat doen bij Ferm Werk over de traceerbaarheid van jongeren die voor de 

studietoeslag in aanmerking komen in het gemeentesysteem, zodat er een 

inschatting gemaakt kan worden van de aantallen.

Inge 

Nieuwenhuizen

Ferm Werk heeft een inschatting gemaakt op basis van 3 inwoners die gebruik maken van de toekomstige verordening individuele 

studietoeslag (op dit moment is er 1 inwoner die gebruik maakt van de toeslag). 

De traceerbaarheid van de jongeren ligt in eerste instantie niet bij Ferm Werk. De doelgroep komt namelijk door het volgen van studie met 

studietoeslag niet in aanmerking voor bijstand.

Ook doen ze geen beroep op bijvoorbeeld een garantiebaan. De doelgroep is met name te vinden in samenwerking met Wmo, leerplicht en 

sociaal team, dus in meer integrale samenwerking In deze samenwerking zal de nieuwe verordening dan ook bekend worden. Memo ter 

afdoening verstrekt op 22-4-2020.

Ja 22-4-2020

Freek de Haas

15-4-2020 Aanvraag voor levensonderhoud versnel 

afhandelen

1.       Bij agendapunt 5, de vierde kwartaalrapportage Sociaal Domein 2019, zegt 

wethouder mevrouw Nieuwenhuizen mevrouw Hertogh toe dat ze navraag gaat 

doen bij Ferm Werk of de aanvraag voor levensonderhoud versneld afgehandeld 

kan worden.

Inge 

Nieuwenhuizen

De aanvragen voor de TOZO worden versneld en versoepeld afgehandeld volgens de richtlijnen van de Rijksoverheid. Voor reguliere 

bijstandsaanvragen blijven de gewone regels van kracht. 

In verband met de mensen die worden ontslagen uit flexbanen hebben de Minister en Staatsecretaris wel gezegd dat ze zullen kijken of ook 

voor hen soepeler regels kunnen worden gehanteerd. Aanpassingen van de regelingen zijn echter nog niet concreet aangekondigd vanuit de 

Rijksoverheid.

Zoals in de nieuwsbrief van Ferm Werk (bijlage bij RIB 2020 nr. 40) is te melden dat in maart 2020 13 aanvragen voor bijstand zijn gedaan. 

Ja 22-4-2020

Freek de Haas

15-4-2020 Concrete stappen om financiële 

overschrijding Sociaal Domein terug te 

dringen

2.	Bij agendapunt 5, de vierde kwartaalrapportage Sociaal Domein 2019, zegt 

wethouder de heer Oskam de heer Van Meijeren toe dat hij in de volgende 

kwartaalrapportage zal aangeven welke concrete stappen er genomen zijn binnen 

de beleidsruimte om de financiële overschrijding terug te dringen. 

Kees Oskam Deze oproep wordt meegenomen in de bezuinigingsmatrix. In de volgende kwartaalrapportage zal dit onderwerp specifiek aandacht krijgen 

met een aparte bijlage.

Ja

Freek de Haas

23-4-2020 Functioneren horecastelsel rapporteren 7. Bij agendapunt 9, Overlast in de Wilhelminastraat, zegt burgemeester de heer 

Van der Kamp mevrouw Van Dijk toe om het functioneren van het horecastelsel 

aan de raad te rapporteren. 

Christiaan van 

der Kamp

Binnen een termijn van 1,5/2 jaar gaan we nadenken over hoe onze inwoners de horeca ervaren. Als één van de instrumenten zal er een 

bewonersenquête georganiseerd worden over het functioneren van de horeca. Nee

Roland Karstens

23-4-2020 Enquête Wilhelminastraat 8. Bij agendapunt 9, Overlast in de Wilhelminastraat, zegt burgemeester de heer 

Van der Kamp mevrouw De Vries toe om de suggestie van een enquête in de 

Wilhelminastraat mee te nemen. 

Christiaan van 

der Kamp

Binnen een termijn van 1,5/2 jaar gaan we nadenken over hoe onze inwoners de horeca ervaren. Als één van de instrumenten zal er een 

bewonersenquête georganiseerd worden over het functioneren van de horeca. Nee

Roland Karstens



23-4-2020 Vraag  over  correcte openingstijden in 

Horecaconvenant schriftelijke 

beantwoorden

9. Bij agendapunt 9, Overlast in de Wilhelminastraat, zegt burgemeester de heer 

Van der Kamp mevrouw Jonker toe om de vraag of de openingstijden van 

donderdag op vrijdag in het Horecaconvenant correct zijn weergegeven schriftelijk 

te beantwoorden.  

Christiaan van 

der Kamp

De openingstijden zijn ongewijzigd ten opzichte van het vorige convenant. De wijziging ziet uitsluitend op een vroegere toegangstijd van 

bezoekers in het weekend en het niet meer toelaten van personen die na 01.30 uur buiten gaan roken.  Dit antwoord is op 27 mei gemaild 

aan mw. Jonker. Ja

Roland Karstens

23-4-2020 Monitoren portefeuille starters-, blijvers-, en 

duurzaamheidslening

1. Bij agendapunt 7, Wijziging van de Verordening Duurzaamheidslening 

Bodegraven-Reeuwijk, zegt wethouder de heer Knol mevrouw De Vries toe om de 

leningportefeuille van de starters-, blijvers- en duurzaamheidslening nauwkeurig te 

monitoren. 

Dirk-Jan Knol Dit is een continueproces, dat loopt. Toezegging is afgedaan.

Ja

Iris van der Doelen

23-4-2020 Verhogen plafond duurzaamheidslening 

voorleggen bij Kadernota 2021

2. Bij agendapunt 7, Wijziging van de Verordening Duurzaamheidslening 

Bodegraven-Reeuwijk, zegt wethouder de heer Knol mevrouw De Vries toe om de 

mogelijkheden voor het verhogen van het leningplafond van de 

duurzaamheidslening voor te leggen aan de raad bij de Kadernota 2021.

Dirk-Jan Knol Deze is in voorbereiding.

Nee

Iris van der Doelen

23-4-2020 Informatieavond over vervolg Reeuwijk-Brug 

West organiseren

12. Bij agendapunt 11, vragen n.a.v. RIB 36, zegt wethouder de Oskam de heer Van 

den Acker toe om een informatieavond over het vervolg van Reeuwijk-Brug West 

te organiseren. 

Kees Oskam De presentatie zal tijdens de inspraakraad van 3 juni 2020 plaatsvinden.

Ja

Roel Lok

23-4-2020 Meer informatie t.a.v. RIB 36 (Reeuwijk Brug 

West) verstrekken

13.	Bij agendapunt 11, vragen n.a.v. RIB 36, zegt wethouder de Oskam de heer 

Van den Acker toe om meer informatie en duidelijkheid te verschaffen ten aanzien 

van de RIB 36, zonder daarbij de geheime aanbestedingen vrij te geven. 

Kees Oskam Memo verstrekt op 14 mei en raadspresentatie ingepland voor 3-6-2020.

Ja 14-5-2020

Roel Lok

23-4-2020 Effectiviteit duurzaamheidslening in beeld 

brengen

3. Bij agendapunt 7, Wijziging van de Verordening Duurzaamheidslening 

Bodegraven-Reeuwijk, zegt wethouder de heer Knol mevrouw De Vries toe om 

wethouder de heer Smits te vragen of hij de effectiviteit van de 

duurzaamheidslening in beeld kan brengen.

Kees Oskam Iris van der Doelen

23-4-2020 Onderzoek op beperking aantal 

zorgaanbieders tot minder kosten leidt in 

het Sociaal Domein

4. Bij agendapunt 8, Initiatiefvoorstel ChristenUnie, zegt wethouder de heer Smits 

de heer Weerheim toe om te onderzoeken of een beperkt aantal zorgaanbieders 

leidt tot minder kosten in het Sociaal Domein.

Odd Wagner Arthur Rynja

23-4-2020 Onderzoek belasting ambtelijke capaciteit bij 

gedifferentieerd wijkgericht werken

5. Bij agendapunt 8, Initiatiefvoorstel ChristenUnie, zegt wethouder de heer Smits 

de heer Zuyderduyn toe om te onderzoeken in welke mate de ambtelijke 

capaciteit belast wordt met het uitvoeren van gedifferentieerd wijkgericht werken.

Odd Wagner Arthur Rynja

23-4-2020 Kosten jeugdzorg maandelijks rapporteren 6. Bij agendapunt 8, Initiatiefvoorstel ChristenUnie, zegt wethouder de heer Smits 

mevrouw De Vries toe om maandelijks de kosten van de Jeugdzorg in het Sociaal 

Domein te rapporteren aan de raad.

Odd Wagner Arthur Rynja

23-4-2020 Indicatoren WMO, participatie en jeugdzorg 

maandelijks rapporteren en een interne 

discussie over maatregelen voeren.

10. Bij agendapunt 10, Vierde kwartaalrapportage Sociaal Domein 2019, zegt 

wethouder de heer Smits mevrouw De Vries toe om maandelijks over de 

indicatoren van de WMO, participatie en Jeugdzorg in het Sociaal Domein te 

rapporteren aan de raad en een interne discussie met voorstellen tot maatregelen.

Odd Wagner

23-4-2020 Vragen over keuzes in de zorgverlening 

schriftelijk beantwoorden.

11. Bij agendapunt 10, Vierde kwartaalrapportage Sociaal Domein 2019, zegt 

wethouder de heer Smits de heer Zuyderduyn toe om zijn vragen ten aanzien van 

het maken van keuzes in de zorgverlening schriftelijk te beantwoorden.  

Odd Wagner

13-5-2020 Klimaatadaptatie in Woonvisie 1.	Bij agendapunt 6, Discussienota Woonvisie, zegt wethouder de heer Knol 

mevrouw Van Dijk toe dat klimaatadaptatie een plek zal krijgen in de Woonvisie.

Dirk-Jan Knol Er zal in de Woonvisie een passage hierover opgenomen worden.

Ja

Pieter van Haeften

13-5-2020 Vragen mbt Rohda'76 en Esto beantwoorden Bij agendapunt 5, Visie Sportveldenzone Bodegraven, zegt wethouder de heer Knol 

de heer Mattiesing toe om de gedane opmerkingen en vragen van Rohda'76 en 

Esto te beantwoorden en deze in het RIS te plaatsen.

Dirk-Jan Knol Op 10 juni 2020 is toezegging deze middels een RIB afgedaan.

Ja

Lizet Keyzers

13-5-2020 Mogelijkheid 12 inningstermijnen BSGR 

onderzoeken bij technisch onderhoud

Bij agendapunt 8, Zienswijze Verbonden Partij BSGR, zegt wethouder de heer Knol 

de heer Rijkaart toe om aan de concept-zienswijze toe te voegen om bij het 

aanstaande technische onderhoud ook de mogelijkheid van 12 inningstermijnen te 

onderzoeken.

Dirk-Jan Knol De zienswijze is hierop aangepast.

Ja 20-5-2020

Ron Koedood

13-5-2020 Verplichte zondagopenstelling en 

zondagsregulering

Bij agendapunt 6, Vervolg experiment zondagsopenstelling Reeuwijk-Brug, zegt 

wethouder mevrouw Nieuwenhuizen de heer Mattiesing toe, als er in de 

gemeente Bodegraven-Reeuwijk verplichte zondagsopenstelling zich voordoet , 

om de ruimere zondagsregulering in te trekken.

Inge 

Nieuwenhuizen

Wanneer de gemeente signalen ontvangt dat winkeliers door pandeigenaren verplicht worden gesteld om op zondag de winkels te openen, 

trekt de gemeente de verordening in of wijzigt deze.

Deze signalen zijn er nu niet zijn en wij verwachten deze ook niet. Dit zal in de gaten worden gehouden. Ja

Andy Jansen

13-5-2020 Plantekening laad- en lossituatie Vromade 1.	Bij agendapunt 4, Openbare ruimte ingrepen en herontwikkeling 

winkelcentrum Broekvelden, sporthal en scholen, zegt wethouder de heer Van den 

Heuvel de heer Friedrichs toe dat gemaakte plantekeningen met betrekking tot de 

laad- en lossituatie bij het winkelcentrum gedeeld zullen worden met de raad.

Jan Leendert van 

den Heuvel

Er wordt gewerkt aan een tekening waarmee we het gesprek met de belanghebbenden zullen voeren. Die tekening delen we ook graag met 

de Raad. Het materiaal waarover we momenteel beschikken heeft de status van concept-concept en is daarvoor zonder toelichting 

ongeschikt. Eenieder die daar belangstelling voor heeft (o.a. voor technische vragen of toelichting op proces en inhoud) kan contact 

opnemen met projectleider dhr. Ron van Oostrum.

Nee

Ron van Oostrum

13-5-2020 Voorstel huurkoopregeling aula 

begraafplaats Tempel voorleggen

Bij agendapunt 7, Hypothecaire lening bouw aula Begraafplaats Tempel, zegt 

wethouder de heer Oskam de heer Zuyderduyn toe om voor de raadsvergadering 

van 27 mei 2020 een voorstel voor een huurkoopregeling aan de raad voor te 

leggen. 

Kees Oskam Dit is voorgelegd op 27 mei 2020.

Ja

Luc Ettema

13-5-2020 Memo aula begraafplaats Tempel aanpassen 

m.b.t. aflossingstermijn en 

renteberekeningen.

Bij agendapunt 7, Hypothecaire lening bouw aula Begraafplaats Tempel, zegt 

wethouder de heer Oskam de heer Zuyderduyn toe om in de memo de 

aflossingstermijn en de berekeningen voor de rente en aflossing aan te passen. 

Kees Oskam Het memo is aangepast.

Ja

Luc Ettema



27-5-2020 Garantstelling aula Begraafplaats Tempel Bij agendapunt 9, Hypothecaire lening bouw aula Begraafplaats Tempel, zegt 

wethouder de heer Oskam de heer Tijssen toe om zich in te spannen om in de 

onderhandelingen aan de ondernemer aan te geven dat de gemeentelijke 

garantstelling van drie maanden rente en aflossing voor risico van de ondernemer 

komt. 

Kees Oskam Luc Ettema

27-5-2020 BP Molendijk/Kerverland gesprek met 

huisartsen

Bij agendapunt 10, Vaststelling bestemmingsplan Waarder, Molendijk/Kerverland, 

zegt wethouder de heer Oskam de heer Van Rooijen toe om met de huisartsen in 

gesprek te gaan over de medische voorzieningen in Waarder en dit aan de raad 

informeren. 

Kees Oskam Dorus van Deursen

27-5-2020 WKO Weideveld boeteclausule Eteck Bij agendapunt 11, Motie 'nu handelen in WKO-dossier', zegt wethouder de heer 

Oskam mevrouw Oliwkiewicz toe om in de gesprekken met Eteck aan te geven dat 

hij de boeteclausule in werking zal laten treden. 

Kees Oskam Peter van Boggelen/Arie 

Schippers

27-5-2020 WKO Weideveld digitale informatieavond Bij agendapunt 11, Motie 'nu handelen in WKO-dossier', zegt wethouder de heer 

Oskam mevrouw De Vries toe om een digitale informatieavond voor de bewoners 

te organiseren in samenwerking met het dorpsteam. 

Kees Oskam Peter van Boggelen/Arie 

Schippers

27-5-2020 Discussie organiseren over consequenties 

coronamaatregelen op lokaal niveau

Bij agendapunt 12, Motie VVD & CDA afschaffen precarioheffing terrassen 2020, 

zegt burgemeester de heer Van der Kamp mevrouw De Vries toe om op redelijke 

termijn een discussie te organiseren aangaande de consequenties van de 

coronamaatregelen op lokaal niveau. 

Christiaan van 

der Kamp

Ron Koedood

28-5-2020 Compensatie motie precarioheffing op 

terrassen

Bij agendapunt 5, Vragen aan het college, zegt wethouder mevrouw 

Nieuwenhuizen mevrouw De Vries toe dat het college in de vorm van een 

compensatie de motie ‘precarioheffing op terrassen’ zal uitvoeren en dat de 

belastingverordening niet aangepast zal worden. 

Inge 

Nieuwenhuizen

Ron Koedood


